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SPRAWOZDANIE 
Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI REWIZYJNEJ 

RADY MIEJSKIEJ W GRYFINIE 
ZA ROK 2015 

Komisja Rewizyjna pracowała w następującym składzie: 
 

1. Adamiak Roland – Przewodniczący Komisji 
2. Wisińska Małgorzata – Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3. Hładki Krzysztof – członek komisji 
4. Rubczak Małgorzata – członek komisji 
5. Warda Bogdan –członek komisji 
6. Zwoliński Piotr – członek komisji 
7. Skonecki Czesław – członek komisji 

w oparciu o plan pracy na 2015 r. przyjęty uchwałą Rady Miejskiej Nr III/13/14 dnia 29 
grudnia2014r. 
 
W wyniku analiz i badań sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy Gryfino z wykonania 
budżetu za 2014 rok. Komisja Rewizyjna zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy Gryfino        
za 2014 rok pozytywnie oraz wypracowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Gryfino. 
 
W okresie objętym sprawozdaniem Komisja odbyła 28 posiedzeń.  
 
Poza wypracowaniem stanowisk do projektów uchwał Komisja zrealizowała następujące 
zadania: 

1. Przeprowadziła kontrolę procesu przygotowania i uchwalania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego oraz przebiegu realizacji inwestycji budowy 
zespołu elektrowni wiatrowych PN. Parsówek I w obrębie geodezyjnym Parsówek, 
Drzenin, Sobieradz. Wypracowała wnioski o: 
- dołożenie przez Gminę Gryfino wszelkich starań w zakresie otrzymywania przez 
mieszkańców Gminy Gryfino informacji, co, do których w sposób szczególny są 
zainteresowani m. in. poprzez angażowanie w ogłoszenia prasy miejscowej 
rozumianej, jako prasa ukazująca się przede wszystkim na terenie Gminy Gryfino oraz 
Powiatu Gryfińskiego, a także w sposób zwyczajowo przyjęty w danej miejscowości, 
- precyzyjne informowanie sołtysów o sprawach dotyczących ich sołectw.  

2. Zapoznała się z wnioskami końcowymi prac komisji badającej sprawę opracowania            
i uchwalania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rejonu                 
ul. Łużycka/Czechosłowacka w Gryfinie.  

3. Przeprowadziła kontrolę remontów i bieżącego utrzymania dróg gminnych na terenie 
gminy Gryfino. Wypracowała wnioski o:  
- opracowywanie projektów zadań, które są możliwe do zrealizowania w najbliższej 
perspektywie czasowej, tak, aby nie ponosić konsekwencji, w tym finansowych, z 
tytułu dokonywania ponownego zgłaszania oraz z tytułu wygaśnięcia decyzji o 
pozwoleniu na budowę,                                                                                                                             
- bieżącą kontrolę stanu realizacji zadań w taki sposób, aby nie dochodziło do sytuacji 
konieczności dokonywania ponownych zgłoszeń czy też wygaśnięcia decyzji                        
o pozwoleniu na budowę.   



4. Przygotowała Plan Pracy Komisji na 2016 rok. 

Wnioski komisji wypracowane do Rady Miejskiej i Burmistrza Miasta i Gminy Gryfino: 

• Komisja wnioskowała o dostarczenie posiadanych dokumentów z uwzględnieniem 
informacji dotyczącej zabudowy, która powstała od 2007 r. dotyczących 
przygotowania i uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
oraz przebiegu realizacji inwestycji budowy zespołu elektrowni wiatrowych PN. 
Parsówek I w obrębie geodezyjnym Parsówek, Drzenin, Sobieradz. Komisja wniosła 
również o przedstawienie informacji ze spotkania Burmistrza Miasta i Gminy Gryfino, 
mieszkańców Sobieradz i przedstawicieli firmy Energia Invest SA, które odbyło się         
w dniu 17.02.2015 r. 

• Komisja wnioskowała o udzielenia informacji czy w sprawie elektrowni wiatrowych 
Parsówek I są prowadzone rozmowy z inwestorem oraz mieszkańcami miejscowości 
Sobieradz. Komisja wnioskowała o informacje w przedmiotowej sprawie dotyczące 
treści prowadzonych rozmów oraz o dostarczenie dokumentacji, która wpłynęła         
w ostatnim czasie do UMiG.   

• Komisja wnioskowała o przedstawienie list obecności sołtysów, którzy byli obecni na 
sesji Rady Miejskiej w dniach 10 lipca 2013 r. oraz 24 lutego 2005 r.  

• W związku z kontrolą procesu przygotowania i uchwalania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego oraz przebiegu realizacji inwestycji budowy 
zespołu elektrowni wiatrowych PN. Prasówek I w obrębie geodezyjnym Parsówek, 
Drzenin, Sobieradz, Komisja Rewizyjna zwraca się kserokopię umowy zawartej 
pomiędzy Gminą Gryfino, a biurem projektowym, które miało wykonać plan 
miejscowy dla obrębu Parsówek w roku 2003. Ponadto Komisja prosi o udzielenie 
informacji, w jakim terminie ukazało się w Biuletynie Informacji Publicznej UMiG 
ogłoszenie o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Prasówek w 2005 r. oraz informacji, 
kiedy do Urzędu Miasta i Gminy w Gryfinie wpłynął dokument opatrzony tytułem 
„Prognoza skutków finansowych uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego” opatrzony datą: marzec 2005 r., opracowany przez dr inż. Ryszarda 
Słojewskiego, rzeczoznawcę majątkowego oraz Marka Grzegorzewskiego. Komisja 
zwraca się również o informację, z jaką datą i na jakich warunkach zostało wydane, 
jeżeli zostało wydane, zezwolenie na wycinkę drzew w sezonie ochronnym na 
działkach, oznaczonych numerami 22/1, 8 i 11 w obrębie Parsówek.  

• Komisja wraz z Komisją Budżetu, Finansów, Rolnictwa i Aktywności Gospodarczej 
poprosiła o informację dotyczącą obiektów użyteczności publicznej na terenie sołectw 
z wyszczególnieniem: nazwy sołectwa, liczby mieszkańców, wskazaniem czy jest 
świetlica, ( jeśli jest to proszę przedstawić koszt utrzymania budynku), remiza (koszt 
utrzymania budynku), boisko ( koszt utrzymania), place zabaw ( koszt utrzymania), 
szkoła, świetlica wykorzystywana przy współfinansowaniu z parafią.  

• Komisja wraz z Komisją Budżetu, Finansów, Rolnictwa i Aktywności Gospodarczej   
poprosiła o przedstawienie pełnych informacji na temat posiadanych przez Gminę 
Gryfino pozwoleń na budowę, aktualnych i nieaktualnych, gotowej dokumentacji 
projektowej dla obiektów, które miałyby powstać lub być remontowane na terenie 
Gminy Gryfino ( świetlic, hal sportowych, budynków OSP).  

• Komisja wnioskowała o przedstawienie przez Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych 
sp. z o. o. w Gryfinie sprawozdania finansowego od 1 stycznia do 31 grudnia 2014 r.  

• Komisja wnioskowała, aby prezentacja budżetu w części opisowej sprawozdania była 
przedstawiona radnym w sposób bardziej szczegółowy zarówno w części przychodów 
jak i wydatków, które zostały przyjęte i zrealizowane. Zmiany w trakcie roku na 



poszczególnych działach winny zostać zamieszczone w części opisowej sprawozdania. 
Część opisowa powinna być przedstawiona w podziale na działy, w których 
przedstawione byłyby zarówno przychody jak i wydatki w dziale poczynając od 
uchwalonego przez Radę planu.  

• Komisja wnioskowała, aby został przedstawiony jej wykaz pozwoleń na budowę               
i remont dróg, które wygasają w roku 2015. Komisja wnioskowała również                       
o odpowiedź na pytanie „Czy są plany związane z naprawą pobocza gminnej drogi 
dojazdowej do Sobiemyśla z udziałem inwestora zewnętrznego”.  

• W związku z planem pracy Komisji Rewizyjnej „Kontrola remontów i bieżącego 
utrzymania dróg gminnych na terenie Gminy Gryfino”, Komisja wnioskowała                    
o informację, które drogi zostały wyremontowane na ternie Gminy Gryfino lub które 
są w trakcie remontu od grudnia 2014 r. do końca maja 2015 r.  

• W związku z przedstawioną informacja tabelaryczną, dotyczącą wykazu decyzji                 
o pozwoleniu na budowę wraz ze zgłoszeniami zamiaru przystąpienia robót 
budowlanych, jakie są w posiadaniu Gminy Gryfino, Komisja wniosła                       
o przedstawienie kosztów związanych z opracowaniem dokumentacji i decyzji na 
budowę.  

• Komisja poprosiła o wyjaśnienie, dlaczego w kosztorysie powykonawczym z dnia 
06.07.2014 r. wskazano koszt pośredni w wysokości 72% R, S zaś w porozumieniu z 
PUK jest wskazanie 67% R, S oraz wyjaśnienie, dlaczego w kosztorysie 
powykonawczym brak składników cenotwórczych, o których mowa w § 2 ust. 3 
porozumienia z PUK. Komisja wniosła również o udostępnienie dokumentacji 
fotograficznej z wykonanych robót.  

• Komisja wnioskowała, aby każda zmiana budżetu Gminy Gryfino była przedstawiona 
odrębną uchwałą. 

• Komisja wnioskowała o dokonanie zmian czy tez uaktualnienie regulaminu 
organizacyjnego Targowiska Miejskiego w Gryfinie.  

• Komisja wnioskowała o przedstawienie w formie tabelarycznej w uzasadnieniach 
projektów uchwał zmieniających stawki podatków informacji dotyczących stawek 
obowiązujących przed rokiem, co, do którego zaproponowane zostały zmiany, oraz 
przedstawienie stawek maksymalnych tych podatków.  

Burmistrz Miasta i Gminy Gryfino udzielił odpowiedzi na wszystkie wypracowane wnioski 
komisji. 

Komisja rozpatrzyła 3 skargi na działanie Burmistrza Miasta i Gminy Gryfino oraz                        
3 wezwania do usunięcia naruszenia prawa i wypracowała projekty uchwał.  

 

  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Roland Adamiak 

 


